

Our Ref.: BEL/MO/2020/09/060N

Date : 16 September 2020

To : All Owners of The Belcher's
From : The Management Office of Belcher's

No Limit for Participants in Annual General Meeting

As the confirmed cases of Coronavirus in Hong Kong has dropped recently, please be informed that there will be **no participants limit** for the Annual General Meeting on 18 September 2020 at the meeting venue. In order to minimize the risk of spread of Coronavirus, the attending owners/ proxy of the meeting should:

- a. Complete the body temperature measurement before accessing the venue;
- b. Fill out the "Health Declaration" Form;
- c. Wear surgical mask throughout the meeting.

We would refuse the person with body temperature over 37.4°C to access the venue.

Owners are advised to consider their own risk of joining the meeting, Management Office will try the best endeavor to conduct the epidemic prevention measures such as partition setup for adequate distancing.

Should you have any queries, please feel free to contact the Management Office on 2542 7238.

檔案編號 : BEL/MO/2020/09/060N

日期 : 2020年9月16日

致 : 寶翠園各業戶
由 : 寶翠園管理處

業主周年大會改為不設入場人數上限事宜

因應本地新型冠狀病毒確診個案近日回落至平穩狀況，為了讓更多業主/獲授權人士出席 2020 年 9 月 18 日的業主周年大會，是次會議將改為不設人數上限。但由於疫情仍然持續，所有與會業主/獲授權人士仍需：

1. 於進入會場前，量度體溫；
2. 填寫健康申報表；
3. 必須於整個會議過程中戴上口罩。

如體溫於量度發現高於攝氏 37.4 度，有關人士將被拒絕進場。

惟各業戶須留意參與上述周年大會將有一定的相關風險，管理處繼續致力執行相關防疫工作，同時亦會於場內實施分隔措施。

倘若各業戶對上述事宜有任何查詢，歡迎於辦公時間內致電管理處 2542 7238 與我們聯絡。

